
moment al zijn. Ik lig niet wakker van
de eigenbijdrageregeling. Misschien
is dat wel het geval als de evaluatie
onder mijn hoofdkussen ligt, maar
daar ga ik op dit moment niet van
uit.

De beraadslaging wordt gesloten.

De voorzitter: Namens de Kamer
dank ik de regering voor de
verstrekte inlichtingen.
Ik stel voor, aanstaande dinsdag

over de motie te stemmen.

Daartoe wordt besloten.

De vergadering wordt van 13.03 uur
tot 13.50 uur geschorst.
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De voorzitter: De ingekomen
stukken staan op een lijst die op de
tafel van de griffier ter inzage ligt. Op
die lijst heb ik voorstellen gedaan
over de wijze van behandeling. Als
aan het einde van de vergadering
daartegen geen bezwaren zijn
ingekomen, neem ik aan dat de
Kamer zich met de voorstellen heeft
verenigd.

Regeling van werkzaamheden

De voorzitter: Ik stel voor, te
behandelen in de vergaderingen van
6 en 7 mei:
- het wetsvoorstel Bepalingen in
verband met het uitvoeren van
baggerwerken en het storten van
baggerspecie voor de verruiming en
het onderhoud van de vaarweg in de
Westerschelde door het Vlaams
Gewest (Vergunningwet Wester-
schelde) (25187);
- de Regeling financiële ondersteu-
ning fracties (PPO-voorstellen)
(23686, nrs. 4 en 5);

de gezamenlijke behandeling van:
- de Raming der voor de Tweede
Kamer in 1998 benodigde uitgaven,
alsmede aanwijzing en raming van
de ontvangsten (25278);
- het verslag Bouwbegeleidings-
commissie (11107, nr. 94).

Ik stel voor, toestemming te verlenen
tot het houden van een wetgevings-
c.q. notaoverleg met stenografisch
verslag op:

maandag 12 mei 1997:
- van 10.15 uur tot 23.00 uur van de

vaste commissie voor Onderwijs,
Cultuur en Wetenschappen over het
wetsvoorstel Wijziging van de Wet
op het voortgezet onderwijs, de Wet
op het hoger onderwijs en weten-
schappelijk onderzoek en de Wet
educatie en beroepsonderwijs in
verband met verbetering van de
aansluiting van het voorbereidend
wetenschappelijk onderwijs en het
hoger algemeen voortgezet
onderwijs op het hoger onderwijs
(profielen voortgezet onderwijs)
(25168);

maandag 26 mei 1997:
- van 11.15 uur tot 18.30 uur van de
vaste commissie voor Onderwijs,
Cultuur en Wetenschappen over het
wetsvoorstel Wijziging van de Wet
op het basisonderwijs, de Interimwet
op het speciaal onderwijs en het
voortgezet speciaal onderwijs en de
Wet op het voortgezet onderwijs
inzake samenwerkingsscholen
(24137).

Op verzoek van de PvdA-fractie
benoem ik in:
- de vaste commissie voor Economi-
sche Zaken het lid Crone tot lid in de
bestaande vacature en het lid
Feenstra tot plv. lid in plaats van het
lid Crone;
- de vaste commissie voor Sociale
Zaken en Werkgelegenheid het lid
Oudkerk tot plv. lid in de bestaande
vacature;
- de vaste commissie voor Volkshuis-
vesting, Ruimtelijke Ordening en
Milieubeheer het lid Feenstra tot lid
in plaats van het lid Verspaget en het
lid Verspaget tot plv. lid in plaats van
het lid Oudkerk.

Ik stel voor, de stukken 23972, nr. 17,
25000-VIII, nr. 82, 25000-IXB, nr. 20,
25000-X, nrs. 66 en 68, en 25000-XV,
nr. 49, voor kennisgeving aan te
nemen.

Overeenkomstig de voorstellen van
de voorzitter wordt besloten.

Aan de orde is de behandeling van:
- de verslagen van de commis-

sie voor de Verzoekschriften
(25057, nrs. 85 t/m 115).

Overeenkomstig de voorstellen van
de commissie voor de Verzoekschrif-
ten wordt besloten.

Aan de orde is het hoofdlijnendebat
over:
- het wetsvoorstel Wijziging

van de Ziekenfondswet en de
Wet op de toegang tot ziekte-
kostenverzekeringen in verband
met het invoeren van de
aanspraak op medisch-
specialistische zorg, verleend
door of vanwege een ziekenhuis
dan wel door of vanwege een
samenwerkingsverband van een
ziekenhuis en de daar werkzame
medisch-specialisten (25258).
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De heer Lansink (CDA): Mijnheer de
voorzitter! Ongeveer drie jaar na de
publicatie van het advies van de
Commissie modernisering curatieve
zorg, de befaamde commissie-
Biesheuvel, heeft minister Borst een
wetsvoorstel ingediend bij deze
Kamer om de kernaanbeveling van
de commissie-Biesheuvel wettelijk te
verankeren. Die aanbeveling betreft
de totstandkoming van een
geı̈ntegreerd medisch-specialistisch
bedrijf, waarin de wederzijdse
afhankelijkheid tussen medisch-
specialisten en ziekenhuizen bij de
zorgverlening een verantwoorde
organisatorische vorm moet krijgen.
Ik maak een kanttekening bij het

woord ’’bedrijf’’. Dat klinkt wat
bedrijfsmatig. Er zou misschien beter
kunnen staan ’’instelling’’ of
’’organisatie’’. De woorden ’’bedrijf’’
en ’’onderneming’’ hebben namelijk
een bepaalde klank die misschien
voor een ziekenhuis niet geldt. Maar
goed, het is de tekst uit het rapport
van de commissie-Biesheuvel.
In de aanbeveling ging het dus om

de integratie van de medisch-
specialistische voorzieningen in het
ziekenhuis. Essentieel daarvoor was
en is een eenduidige leiding die
verantwoordelijk is voor de
doelmatige en klantgerichte zorg van
medisch-specialisten en ziekenhui-
zen. Ik verwijs nog eens naar de
woorden van de heer Biesheuvel in
het dagblad Trouw van vanmorgen.
De CDA-fractie heeft destijds het

rapport van de commissie-
Biesheuvel voluit gesteund. Het
CDA-verkiezingsprogramma
1994-1998 onderstreept eveneens de
aanbevelingen van de commissie-
Biesheuvel. Ondanks verzet van een
groot aantal van de medisch-
specialisten kreeg Biesheuvel een
brede politieke steun, die ook tot
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